
Transportation in Tianjin 
 

From Tianjin Binhai International Airport  

1) Take a taxi from the airport to the west gate or northwest gate, Nankai University, 
Tongyan Road 38, Haihe Educational Park, Jinnan District (從機場坐的士直接到

津南新校區海河教育園區同硯路 38 號西門或西北門) 

2) Take metro line 2 to Xinanjiao station, interchange metro line 1 and arriving at 
Huashan Li station, Exit C to take bus no. 613 to the west gate of Nankai University 
(乘坐地鐵 2 號綫到達西南角站，換乘地鐵 1 號綫到華山里站，C 口出站，再

乘坐 613 路公交車到新校區西門) 

 

From Train Stations 

1) From Tianjin station (also called Tianjin East station), taking metro line 3, arriving 
at Yinkou Dao station and interchange metro line 1, arriving at Huashan Li station. 
Exit C to take bus no. 613 to the west gate of Nankai University. (抵達天津站 (天

津東站)，乘坐地鐵 3 號綫到達營口道站，換乘地鐵 1 號綫到達華山里站，C

口出站，再乘坐 613 路公交車到新校區西門) 

2) From Tianjin West station, taking metro line 1 and get off at Huashan Li station, Exit 
C to take bus no. 613 to the west gate of Nankai University. (抵達天津西站，乘坐

地鐵 1 號綫直達華山里站，C 口出站，再乘坐 613 路公交車到新校區西門) 

3) From Tianjin South Station, taking metro line 3, arriving at Yinkou Dao station and 
interchange metro line 1, arriving at Huashan Li station. Exit C to take bus no. 613 
to the west gate of Nankai University. (抵達天津南站，乘坐地鐵 3 號綫到達營口

道站，換乘地鐵 1號綫到華山里站，C口出站，再乘坐 613路公交車到新校區

西門) 
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